

# Chamber Diary

## 香港總商會日記簿 2022



HKGCC's executive diary is an ideal gift for yourself or your clients. With an elegant design that conveys a professional corporate image, it is packed with essential business information, and useful telephone numbers, including government departments and consulates in Hong Kong.

香港總商會行政人員日記簿設計典雅大方，帶出專業的企業形象，送禮自用兩相宜。日記簿內頁更備有重要的營商資訊，包括香港各大政府機構及領事館的聯絡電話，助您緊握商機。

(Photo for reference only  
圖片只供參考)

### ORDER FORM 訂購表格

#### 2022 Chamber Diary 香港總商會日記簿

I wish to order \_\_\_\_\_ (quantity) 2022 Chamber Diary at HK\$160/copy.

本人欲訂購 \_\_\_\_\_ 本2022年香港總商會日記簿，每本價值160港元。

Total 總額HK\$ 港元 \_\_\_\_\_ All diaries must be picked up at the Chamber's head office. 閣下可親臨或派員到本會總辦事處領取已訂購之日記簿。

Name 姓名： \_\_\_\_\_ Telephone 電話： \_\_\_\_\_ Fax 傳真： \_\_\_\_\_

Company 公司： \_\_\_\_\_ Email 電郵： \_\_\_\_\_

Address 地址： \_\_\_\_\_

Total amount on cheque 支票總額 HK\$港元 \_\_\_\_\_

Please mail this order form and your crossed cheque made payable to **The Hong Kong General Chamber of Commerce**, to: The Hong Kong General Chamber of Commerce, 22/F, United Centre, 95 Queensway, Hong Kong. Attn: Ms Kari Yu. Enquiry: 2823 1266, email: hkgccdiary@chamber.org.hk.

請填妥訂購表格，連同劃線支票（支票抬頭請寫上「香港總商會」）一併寄回香港金鐘道95號統一中心22樓香港總商會 余小姐收。查詢：2823 1266，電郵：hkgccdiary@chamber.org.hk。